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Stichting IT-notaris

Jelger de Kroon

Waarom zouden (kandidaat-)notarissen  
lid moeten worden?
‘Er is in de maatschappij grote behoefte zaken 
rond digitale bezittingen goed te regelen.  
De notaris kan daarbij een belangrijke rol 
spelen. Dat biedt voor onze leden kansen  
hun bestaande rechtspraktijk uit te breiden 
naar een vakgebied waar veel toekomst ligt  
en waar de notaris zijn adviesrol nadrukkelijk 
naar voren kan brengen.’
 
Wat is het speerpunt voor 2015?
‘Om onze leden een belangrijke rol te laten 
spelen bij het bevorderen van rechtszekerheid 
in de informatiemaatschappij. Daarvoor leiden 
wij notarissen op met expertise die nodig is in 
een samenleving waarin digitale bezittingen 
een steeds prominentere rol krijgen.’
 
Waar gaat de workshop over?
‘De notaris speelt op twee manieren een rol in 
de digitale samenleving: als gebruiker van 
software, internet en social media, en als 
adviseur voor de gebruikers daarvan. Die 
laatste rol biedt veel nieuwe kansen. Aan de 
hand van een praktijkcasus wordt uitgelegd 
welke rol de notaris kan vervullen bij het 
werken met software in de “cloud” en waaraan 
een goede continuïteitsregeling moet voldoen.’

Vereniging van Estate Planners  

in het Notariaat (EPN)

Bep Bergman

Waarom zouden (kandidaat-)notarissen  
lid moeten worden?
‘Het lidmaatschap van de EPN staat voor 
kwaliteit, deskundigheid en onafhankelijk-
heid. De kennis van de leden wordt periodiek 
getest en uitgebreid door de verplichte 
nascholing en het twee keer per jaar bijwonen 
van intensieve “COEP-bijeenkomsten”. 
Daarmee is gewaarborgd dat EPN-leden hun 
cliënten optimaal en op het hoogste niveau 
kunnen adviseren en kunnen bijstaan op het 
gebied van estate planning.’ 
 
Wat is het speerpunt voor 2015?
‘We willen aandacht schenken aan het onder-
houden van contacten met maatschappelijke 
organisaties die voor onze leden belangrijk 
zijn, zodat de door ons ontwikkelde producten 
(bijvoorbeeld het levenstestament) een grote 
publieke bekendheid krijgen. Verder willen  
we de kwaliteit van de leden optimaliseren 
door middel van cursussen en seminars.  
Ten slotte willen we de bekendheid van de 
vereniging bij het publiek vergroten.’
 
Waar gaat de workshop over?
‘Het familiestatuut. Dat heeft als doel de 
betrokkenheid van de familie bij het familie-
bedrijf in goede banen te leiden en de belangen 
van de familie in relatie tot het familiebedrijf 
op elkaar af te stemmen. Doel is dat leden  
in staat worden gesteld gesprekspartner te 
worden voor families die daarover afspraken 
willen maken.’ 

Vereniging voor Agrarisch  

Specialisten in het Notariaat (VASN)

Joost Verploegen

Waarom zouden (kandidaat-)notarissen  
lid moeten worden?
‘Het agrarisch rechtsgebied vereist een hele 
specifieke kennis waarbij het belangrijk is de 
actualiteit goed te volgen en bij te houden. 
Een goed voorbeeld daarvan is de Wet verant-
woorde groei melkveehouderij die onlangs  
is aangenomen als reactie op het verdwijnen 
van het melkquotum dit jaar. Ook valt de 
omzetting van toeslagrechten in betalings-
rechten te noemen. De VASN geeft daarom 
hoge prioriteit aan scholing rond het agrari-
sche bedrijf, maar ook over zaken die conse-
quenties kunnen hebben voor de agrariër, zijn 
opvolgers en naaste familie in de privésfeer, 
zoals bedrijfsopvolging en nalatenschappen.’
 
Wat is het speerpunt voor 2015?
‘Het loopt goed, het cursusniveau is op orde  
en de contacten met verschillende partijen, 
zoals rentmeesters en landbouworganisaties, 
is uitstekend. Met 131 leden zijn we niet per  
se op zoek naar uitbreiding van het leden-
bestand. Ik heb het liefst alleen leden die in  
de praktijk bezig zijn met ons vakgebied. Op 
die manier probeert de VASN ook dit jaar de 
kwaliteit te bewaken.’

Waar gaat de workshop over?
‘Wij organiseren geen workshop. De kennis 
van het agrarisch recht is zo specifiek dat we 
ons beter kunnen richten op de eigen leden.’ 

Workshops tijdens alv

Specialiseren is 
   de toekomst

Na afloop van de algemene ledenvergadering op 11 maart 
verzorgen de notariële specialistenverenigingen een workshop. 
Aanleiding voor Notariaat Magazine om de voorzitters van die 
verenigingen te vragen waarom (kandidaat-)notarissen lid 
moeten worden van hun vereniging, wat hun speerpunt is voor 
2015 en uiteraard wat het onderwerp van hun workshop is. 
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Vereniging van Mediators en 

Scheidingsbemiddelaars in  

het Notariaat (VMSN)

Palko Benedek

Waarom zouden (kandidaat-)notarissen  
lid moeten worden?
‘Ik ben van mening dat het leden helpt een 
betere notaris te worden. Het gaat erom dat je 
weet wat er speelt, dat je bepaalde zaken leert 
herkennen. Specifieke training is nodig om 
een gevoel te ontwikkelen dat bijdraagt aan  
de juiste afwikkeling van bijvoorbeeld een 
nalatenschap of een echtscheiding. Dat is  
niet aangeboren. Je kan een groot empathisch 
vermogen hebben, maar dat maakt je nog 
geen mediator.’

Wat is het speerpunt voor 2015?
‘De nadruk ligt primair op de nieuwe Wet 
registermediator. Daarin wordt vastgelegd dat 
een mediator een ontbinding van het huwelijk 
kan regelen, ook wanneer er minderjarige 
kinderen zijn. Er opent zich dus een hele 
nieuwe markt voor de notaris als mediator. 
Dat vereist overduidelijk extra training en 
opleiding.’

Waar gaat de workshop over?
‘Wij richten ons op nalatenschapsmediation  
in samenhang met het wetsontwerp. Het lijkt 
dagelijkse kost voor de notaris, maar met de 
workshop hopen we de deelnemers te laten 
zien wat er echt speelt. De helft van afwikke-
lingen van een nalatenschap ontaardt in ruzie, 
maar waarom? Je kunt je wel bekwamen in 
allerlei praktische uitwerkingen, maar het 
kunnen oplossen van problemen is minstens 
zo belangrijk.’ 

Vereniging van Notarieel 

Ondernemingsrecht Specialisten

Ruud van Helden

Waarom zouden (kandidaat-)notarissen  
lid moeten worden?
‘De VOC geeft diepgang door middel van 
 praktische workshops, gegeven door collega-
notarissen die gespecialiseerd zijn in het 
ondernemingsrecht. Het gaat om notarieel 
handwerk: hoe doe ik zoiets nou in een akte? 
Dat vind je niet zo gemakkelijk ergens anders. 
Ook organiseren we in overleg met universi-
teiten specifieke notarieel ondernemings-
rechtelijke opleidingen, bijvoorbeeld de 
 Nyenrode-leergang door Barbara Bier. Het 
gaat dan echt om verregaande verdieping. Kort 
door de bocht: met de kosten voor het VOC-
lidmaatschap heb je meteen je 6 opleidings-
punten binnen. Twee voor de prijs van één!’

Wat is het speerpunt voor 2015?
‘Dat zijn er drie: verdere integratie met de 
KNB. Hoe kunnen wij de KNB ontlasten, 
bijvoorbeeld op het gebied van cursussen? 
Daarnaast willen we onze toegevoegde waarde 
aan de leden laten zien en zetten wij in op  
een goede samenwerking met universiteiten 
en andere instellingen die van belang zijn  
voor het ondernemingsrecht.’

Waar gaat de workshop over?
‘Notaris Robbert-Jan Zwaan en advocaat  
Dirk Buijs, beiden van Pels Rijcken, zullen  
de controverses rond dividenduitkeringen 
gaan bespreken.’

Vereniging van Notariële  

Registergoed Specialisten

Willem van Delft

Waarom zouden (kandidaat-)notarissen  
lid moeten worden?
‘Verdergaande specialisatie is de toekomst. 
Specialiseer je je niet, dan leg je het af. Ik  
denk zelfs dat in de (nabije?) toekomst een 
bepaalde akte bijvoorbeeld alleen nog door  
een daarin gespecialiseerde notaris mag 
worden gepasseerd. Zie hoe het in de 
medische hoek loopt. Ook onroerend goed  
is een specialisme. Niet voor elk onroerend-
goeddossier is specialistische kennis nodig, 
maar die kennis is wel nodig om problemen  
te tackelen. Je moet een hoop weten, en ook 
weten wat je niet weet, om valkuilen en 
 bijzondere situaties te herkennen.’

Wat is het speerpunt voor 2015?
‘Dat is het nader uitwerken van de kwaliteits-
eisen voor onze leden. Een eerste opzet 
daarvoor hebben we voorgelegd aan onze 
wetenschappelijke raad en aan de leden, die  
de hoofdlijnen hebben omarmd. Een van  
de eisen is bijvoorbeeld dat een bepaald 
percentage van het werk aan onroerend goed 
moet worden besteed en dat een bepaald 
aantal opleidingspunten ook alleen daarin 
behaald moet worden. Waarschijnlijk komt  
er ook een Grotiusopleiding voor de NRS.’

Waar gaat de workshop over?
‘Dat is nog niet bekend. De informatie volgt  
zo spoedig mogelijk via NotarisNet.’

P r A K T i j K

 1  |  2 015 3 1


